
 

 

 

Přeborníkem našeho kraje v kategorii U18 jsou kadeti Red Volley Frýdlant n/O 

V pavouku play off si hráči Redu 
v prvním kole poradili s celkem 
VO Slezská Orlice (3:0 na zápasy). 
Také ve druhém kole Redu stačily 
k celkovému vítězství tři zápasy 
Vrchní řada zleva: 
Podraský Matěj, Novák Petr, Adamec 
Jakub, Pustějovský Aleš, Strnadel 
Ondřej, Sládek Tomáš, Ožana Lukáš 
Spodní řada zleva: 
Silvestrová Sára (trenér), Pultar 
František, Adámek Václav, Kaděrka 
Vojtěch, Baborová Jana (trenér) 

 

Spanilá jízda starších žáků Green Volley Frýdek-Místek pokračuje – v Hradci Králové se od pátku hrál 
poslední turnaj Českého poháru U16M. Svěřenci Radovana Podoly a Jonáše Stonavského prošli celým turnajem bez jediné porážky. 
Postupně zdolali ve skupině B týmy VK České Budějovice – Sokol Mnichovo Hradiště – VSC Zlín. V dalších zápasech pak postupně 
Sokol Letovice – Prosek Praha – ve finálovém duelu opět VK České Budějovice. Dá se říci, že si prvenství opravdu „vybojovali“ 
– s výjimkou utkání se Sokolem Mnichovo Hradiště totiž o výsledku rozhodoval až tie break. Další družstva našeho regionu hrála 
v Hradci turnaj třetí osmičky =  1. SVK Nový Jičín,  2. VK Ostrava,  5. Blue Volley Ostrava 

 

V dívčí kategorii Českého poháru se hrálo třetí kolo finálových turnajů. V elitní A skupině uhrál vítěz našeho 
krajského přeboru Sokol Frýdek-Místek sedmou příčku. Ve skupině D skončil Bílovec na šestém a Ostrava na osmém místě. Ve 
skupině F obsadil Nový Jičín třetí příčku. Za zmínku určitě stojí fakt, že v Poháru startuje bezmála sedmdesát družstev 

 

Zápasy 33. kola uzavřely dlouhodobou část ženské UNIQA extraligy 
Výsledky 33. kola podle předpokladů ještě zamíchaly pořadím základní části na 4.–6. místě. Díky vítězství v Prostějově 

poskočily na čtvrté místo brněnské Šelmy, pátá příčka patří po výhře nad Šternberkem pražskému Olympu, na šestou 

pozici nakonec spadly po prohře s Královým Polem olomoucké vysokoškolačky. Přerov promarnil proti Frýdku-Místku 

nespočet setbolů a tak se vítězství v posledním utkání sezóny nedočkal. 

VK Prostějov – VK Šelmy Brno 1:3 (22:25, 15:25, 25:12, 17:25) 

TJ Sokol Šternberk – PVK Olymp Praha 0:3 (14:25, 19:25, 11:25) 

VK UP Olomouc - VK Královo Pole 1:3 (21:25, 25:14, 18:25, 23:25) 

Výsledkový servis č. 26   20. března  2023 

 



TJ SOKOL FRÝDEK-MÍSTEK – VOLEJBAL PŘEROV   3:1  (30:28, 29:27, 18:25 a 26:24) 
 

V posledním kole základní části 

extraligy žen přivítal celek Frýdku-

Místku hosty z Přerova. O osudech 

obou týmu už bylo před tímto utkání 

rozhodnuto. Domácí Sokolky 

nastoupí v prvním kole play-off proti 

Liberci, soupeři z Přerova končí 

sezóna. V utkání tedy šlo jen o to, 

kdo si konec základní části zpříjemní 

vítězstvím. 

Domácí: Dvořáčková, Petrová, Krejčí, 

Shumeiko, Livingston, Strušková, libera 

Teperová, Šrámková. Střídaly: Mello, 

Zajícová 

Veronika Strušková (kapitánka F-M): „Dneska hodně vyrovnaný zápas, kdy jsme zvládly koncovky setu. Jsem 

ráda za výhru před play-off.“ 

Alexandra Dedková (trenérka F-M): „Tři vyhrané koncovky před play-off jsou povzbuzení. Pochvala naší 

nahrávačce.“ 

Michaela Zatloukalová (kapitánka Volejbal Přerov): „Poslední zápas sezóny…, předvedly jsme dobrý výkon, 

bohužel jsme nezvládly koncovky. Cením, že se do hry vrátily emoce, škoda. Užijeme volno a jdeme se připravovat 

do další sezóny. Gratuluji Frýdku k výhře.“ 

Jan Moravčík (trenér Volejbal Přerov): „Dobrý bojovný výkon, škoda koncovek a spoustu neproměněných 

setbolů, kde jsme se chvílemi poráželi vlastními chybami. Nicméně, chtěl bych holky za dnešní výkon pochválit.“ 

Play off extraligy začalo = Měly to být jasné záležitosti pro favority, ale všechno bylo jinak 
Hned první zápasy play off UNIQA extraligy mužů ukázaly, že papírové předpoklady jsou pouze 

předpoklady. Týmy z nižších pater favoritům pěkně zatopily, i když ani jednomu se nepodařilo 

zvítězit. Jak obhájce titulu Karlovarsko, tak vítěz Chance Českého poháru Liberec nebo černý kůň 

soutěže Lvi Praha museli vítězství vybojovat až v pátém setu. Naopak České Budějovice zdolaly 

Odolenu Vodu bez ztráty setu. 

VK LVI PRAHA – KLADNO VOLEJBAL CZ   3:2  (22:25, 25:11, 25:22, 27:29  15:10) 
Experti v sázkových kancelářích měli jasno. 

Nejvyrovnanější čtvrtfinálová série volejbalové 

UNIQA  extraligy mužů má být sehraná mezi Lvy a Orly. 

První utkání naznačilo, že by mohli mít pravdu. V Unyp 

areně bylo jako už tradičně k vidění pět setů. Jelikož ten 

rozhodující vyhráli Pražané 15:10, zamíří v pondělí na 

Kladno s jednobodovou výhodou. MVP zápasu dle 

aplikace SmartVolley vyhlašovala česká olympionička 

Alžběta Dufková. Špičková akvabela dekorovala 

blokaře domácích Valerije Toduu. „Vždycky je fajn, 

pokud vás někdo odmění za vaši práci. Povedlo se to v tak 

důležitém utkání, což je vážně super,“ usmíval se Todua. 



Jakub Janouch (kapitán VK Lvi Praha): „První zápas je za námi a zaplať Pán Bůh jsme ho vyhráli. Nicméně už 

teď víme, že nebyl tak důležitý, jako bude ten druhý v pondělí na Kladně. Nyní musíme dobře zregenerovat a 

připravit se na ještě těžší boj.“ 

Juan Manuel Barrial (trenér VK Lvi Praha): „Byl to takový tradiční zápas s Kladnem. Orli do něj vstoupili lépe, 

tlačili nás servisem, ale už od druhého setu bylo utkání v naší režii. Škoda zbrklosti v koncovce čtvrté sady. Zase je 

pozitivní, jakým způsobem jsme zvládli tiebreak.“ 

Jiří Kraffer (kapitán Kladno volejbal cz): „Hned první utkání série přineslo dramatický a vyšperkovaný 

průběh. Lidem se muselo líbit. Bohužel jsme ho smolně prohráli, ale ukázali jsme, že na to máme. Třetí zápas se 

Lvy v sezoně, třetí tiebreak. Nepochybuji o tom, že stejně vyrovnané bude celé čtvrtfinále.“ 

Milan Fortuník (trenér Kladno volejbal cz): „Ve druhém a třetím setu se nám nedařilo hrát tak, jak jsme si 

řekli. Toho Lvi dokonale využili a otočili vývoj střetnutí. Je dobré, že jsme ho dotáhli do páté sady, ale musíme být 

zkrátka v některých věcech na sebe přísnější.“ 

 

VK DUKLA LIBEREC - VSC FATRA ZLÍN  3:2  (18:25, 25:23, 23:25, 25:15 a 15:8) 
Lukáš Ticháček (kapitán VK Dukla 

Liberec): „Jsem strašně rád za vítězství. 

První zápas v play off je stejně těžký jako 

první zápas v sezóně. My jsme nyní měli 

delší herní pauzu. Zlín hrál předkolo play 

off, a proto byl rozehranější, což bylo vidět 

v prvních třech setech, kdy Zlín nedělal ty 

chyby a my jsme je dělali, my jsme to 

vyhazovali na útoku. Takže jsem rád, že 

jsme zvládli tu roli favorita. Potvrdili jsme si, 

že to ještě umíme, to bylo vidět ve čtvrtém a 

pátém setu. Nemusíme být z toho vůbec 

nervózní a měli bychom to celé potvrdit v té 

sérii, že patříme do top čtyřky v ČR lize a 

myslím si, že to nakonec půjde.“ 

Martin Demar (trenér VK Dukla Liberec): „My jsme se první tři sety stále hledali, nemohli jsme se dostat do 

svého rytmu. Prostě ty dva týdny pauza je pro nás moc dlouhá, není to vůbec dobré pro týmy. Ale nechci se na to 

vymlouvat, ale Zlín hrál dnes dobře. My jsme to nakonec vybojovali. Jsem strašně moc rád, že jsme to ke konci 

čtvrtého a pátého setu konečně našli svoji tvář a potom jsme konečně hráli lépe. Přesto mě tam chyběla agresivita 

a emoce. Nehráli jsme to jako play off, ale jako na spartakiádě.“ 

Duc Luan Truong (kapitán VSC Fatra Zlín): „Myslím si, že se na Liberci podepsala ta delší zápasová pauza. 

První tři sety nebyl Liberec moc ve své kůži. My jsme toho dokázali trochu využít. My, že jsme hráli předkolo play 

off, jsme byli více rozehraní. Od čtvrtého setu Liberec ukázal svoji sílu a zaslouženě vyhrál.“ 

Přemysl Obdržálek (trenér VSC Fatra Zlín):„Sahali jsme po vítězství, ale Liberci se rozehrálo účko Filip Gavenda 

a my jsme ho potom nedokázali ubránit. Potom už jsme to měli těžší. Přestali jsme tlačit na servisu, ale myslím si, 

že jsme tady zahráli velice dobře. Doufáme, že ve Zlíně nějaké to vítězství dokážeme urvat. Kdyby se nám doma 

podařilo zopakovat dnešní výkon, tak si myslím, že by to u nás měl Liberec těžké.“ 

VK ČEZ KARLOVARSKO – VOLEJBAL BRNO   3:2  (22:25, 25:20, 25:22, 20:25 a 15:11) 
Měl to být jednoduchý vstup do zápasů play off, kdy účastník CEV Champions League a obhájce titulu 

hostil v prvním zápase čtvrtfinále Volejbal Brno, který se do čtvrtfinále dostal až vítěznou sérií 

v předkole. Nakonec z toho byl boj o první vítězství až do pátého setu, kde Karlovarsko zužitkovalo 

své letos získané zkušenosti z těžkých zápasů. 

 



 
Daniel Pfeffer (kapitán VKK): „Klasický první zápas 

v play off. Tady nebude nic zadarmo. Vedeme 1:0 a jedeme 

do Brna.“ 

Jiří Novák (trenér VKK): „Tak zaprvé – první těžké 

vítězství. Druhá věc je jasná - umíme hrát líp. Místo 

krvavých očí, jsme byli ustrašení. Za třetí - Brno hrálo 

výborně do obrany. My jsme dnes bojovali sami se sebou. 

Za dva dny se z toho musíme oklepat, trochu se uklidnit a 

zase si nastavit hlavy tak, abychom hráli víc v klidu a víc 

sebevědoměji.“ 

David Janků (kapitán Volejbal Brno): „Za mě to byl 

krásný zápas, určitě i pro diváky. Rvali jsme se. Nalítli jsme 

do zápasu, jak jsme chtěli. V prvním setu nám šel dobře 

servis. Pak se Vary docela vzchopily na přihrávce a nějak se 

to přelívalo. Tiebreak nám utekl hned ze startu a pak už 

jsme to nedohnali. Ale v pondělí jim dáme.“ 

Ondřej Marek (trenér Volejbal Brno): „Od nás povedený výkon. Chtěli jsme domácí zaskočit, to se nám podařilo. 

Škoda, že jsme to nedotáhli do konce. Myslím si, že v závěru byli Karlovarští lepší na servisu. Já pevně věřím, že doma to 

zvládneme podobně a třeba budeme šťastnější.“ 

 

VK JIHOSTROJ ČESKÉ BUDĚJOVICE – AERO ODOLENA VODA   3:0  (29:27, 25:17 a 25:18) 
Čtvrtfinále play-off začalo nervózně a v prvním 

dějství Jihostroj proměnil až pátý setbol. Od 

druhého setu už se ale Českobudějovičtí dostali 

do obvyklé herní pohody a nakonec zvítězili bez 

ztráty setu. Jihočeši tak udělali důležitý první 

krok v cestě do semifinále. Série bude 

pokračovat v pondělí na palubovce Aera 

Martin Kryštof (kapitán Jihostroje): „Těžký začátek. 

Viděli jsme všichni, jak jsme se brutálně nadřeli 

v prvním setu, který šel do vypjaté koncovky. Byl to 

klasický začátek play-off, kde je z obou stran vidět velká 

nervozita. Od druhého setu jsme se konečně od 

nervozity oprostili a měli jsme to snazší. Nicméně je to jen první krok krůček, potřebujeme tři. Takže teď si rychle 

odpočineme a v pondělí si půjdeme pro druhý.“ 

Vojtěch Zach (trenér Jihostroje): „Jsme rádi, že jsme zvládli první krok, ale s některými činnostmi být spokojeni 

nemůžeme. Nervozita byla nakonec větší, než jsme si mysleli. Trochu to na nás dolehlo, ale soupeř nám naštěstí 

pomohl vlastními chybami. Na příště se musíme trochu uvolnit, zdravě se naštvat a přidat na útoku i na podání.“ 

Marek Šulc (kapitán Aera): „První set byl nervózní z obou stran a mohli jsme využít toho, že Budějovice nehrály 

zdaleka tak dobře, jak umí. Bohužel jsme to nevyužili a prohráli jsme v koncovce. Kdybychom první set vyhráli, možná 

by byl další průběh jiný, ale o tom už můžeme jenom diskutovat. Domácí se pak rozehráli a my už jsme nezachytili 

jejich tempo. Navíc jsme udělali velké množství chyb jak na útoku, tak na servisu – proto Jihostroj zaslouženě vyhráli ve 

třech setech.“ 

Marcin Krys (trenér Aera): „Zasloužená výhra Českých Budějovic. My jsme měli svoje šance v prvním setu, ale 

nevyužili jsme je. Potom už naše hra byla slabší a na servisu jsme byli tragičtí. Pokud chceme hrát s takovým 

mužstvem, tak musíme mít lepší servis a být lepší na útoku.“ 

 

• Ve druhé lize mužů je o vítězi C skupiny rozhodnuto – Holubice na Morávce zvítězily 3:2 a 3:0; 

Palkovice naplno bodovaly s celkem Napajedel (3:0 a 3:1) a odpoutaly se od poslední příčky tabulky; 

novojičínští Vlci porazili Brno-Jih 2x 3:1 a poskočili tak na čtvrté místo 
 



• Druhá liga žen:  Nový Jičín – Ostrava B 2x 0:3,  Opava – Bílovec  2x 3:0,  Sokol FM B – Kroměříž 1:3 a 0:3,  

Ostrava C – Brno-Juliánov  3:2 a 1:3 
 

• EX-U22M – hrála se pátá série turnajů s těmito výsledky - skupina A:  1.SGLD Brno,  2.VK Euro Sitex 

Příbram,  3.VK Lvi Praha,  4.Black Volley Beskydy,  5.Dukla Liberec;   skupina C:  1. VK Ostrava,  2.VSC Zlín,  

3.TJ Svitavy,  4.TJ Spartak Velké Meziříčí,  5.SKV Ústí nad Labem 

• 1.liga U22M = koncová tabulka skupiny C 

p. družstvo utkání V3 V2 P1 P0 sety body 

1 Blue Volley Ostrava 24 18 3 2 1 68:19 62 

2 TJ Sokol Šlapanice 24 16 2 3 3 60:27 55 

3 Happy Sport Opava 24 10 4 4 6 54:41 42 

4 VK Valašské Meziříčí 24 10 4 3 5 50:42 39 

5 VAM Olomouc 24 10 3 0 11 45:42 36 

6 SK Kojetín 2016 B 24 3 0 3 17 21:63 11 

7 VAM Havířov 24 1 0 1 22 6:70 4 
 

 

Ke konci se chýlí i naše krajské soutěže: 
 

Muži: v předposledním dvoukole soutěže se hrálo s těmito výsledky =  TJ Odry – TU-VŠB Ostrava  2x 1:3,  VK 

Ostrava B – VK Kylešovice  3:1 a 3:0,  VK Kozlovice – TJ Hlučín  1:3 a 3:0,  TJ Kotouč Štramberk – TJ Sokol Pstruží  

3:2 a 2:3 
 

Ženy:  ve skupině o 1. – 4. místo, bez ohledu na výsledky dohrávky mezi Ostravou a Karvinou, zvítězil celek TJ 

Ostrava před Polankou, HS Opava a VK Karviná. Ve skupině o 5. – 8. místo hrály Kylešovice s VŠB Ostrava 1:3 a 

2:3, Raškovice – Frenštát  2x 0:3. bez ohledu na dohrávky je pořadí skupiny:  1. VSK VŠB-TU Ostrava,  2. VK 

Kylešovice,  3. TJ Frenštát p.R. a 4. VK Raškovice 

 

Na závěr uvádím přímé hodnocení finálového turnaje Českého poháru U16 z pera trenéra Radka Podoly: 
 

 Český pohár žáků je největší soutěží v kategorii žáků a hraje se již 47 let. 
V podzimní části jsou družstva po kvalifikaci rozdělena do Moravské a České části, kde sehrají ve 
skupinách ještě 2 turnaje. Poté se podle klíče soutěž spojí a hraje se ve skupinách s 8 týmy. 
Družstvo Green Volley Frýdek-Místek si po podzimu zajistilo svým výkonem postup do první 
skupiny. 
V lednovém turnaji hraném v Mnichově Hradišti kluci zamakali a k velkému překvapení tento turnaj 
vyhráli. 
Druhý turnaj v únoru se hrál ve Frýdku-Místku a bylo to z naší strany trápení zaviněné částečně 
absencí hráčů kvůli nemoci a lyžařským kurzům. Výsledkem bylo šesté místo v osmičlenné 
skupině. 
 Ke třetímu, finálovému turnaji se v březnu tradičně jezdí do Hradce Králové. Turnaj byl rozdělen 
do 3 dnů a měl tentokrát jiný systém s play-off po odehrání skupin. Hráči Greenu svou skupinu 
vyhráli a v dalších zápasech pokračovali ve vítězné vlně, která se rodila vždy až po odehrání 
zkráceného setu. 
Ve finálovém a asi nejkrásnějším zápase turnaje se opět  utkáváme s týmem Českých 
Budějovic, složeným převážně z kluků repre výběru ročníku 2008 a hlavně o hlavu vyšších. 
Po vyhraném prvním setu přichází krize a druhém setu dostáváme nakládačku. I ve třetím 
setu to s námi nevypadá dobře, ale po změně stran se skóre otáčí a napodruhé 
proměňujeme mečbol, což nám zajišťuje první místo v turnaji a druhé místo v celkovém 
hodnocení Českého poháru. Zde se totiž sčítají body za umístění z posledních tří turnajů. 
Nám ani 2x 1. místo, kvůli klopýtnuti doma, nestačí na celkové vítězství a o 1 bod 
přepouštíme výhru Českým Budějovicím, přestože s nimi máme skóre na zápasy 3:1 pro 
nás. 
 I tak panuje všeobecná spokojenost a kluci si užívají pozornosti….. 
 

v  Janovicích, dne 20. března  2023 zapsal Brouk z Beskyd  


